
Zápis z jednání Školské rady konané dne 24. 4. 2025 

 
Přítomni: Mgr. Martin Lanzendӧrfer, Ph.D. (předseda), Bc. Verona Ballay, PhDr. Kristýna Svobodová, 
Mgr. Jana Tláskalová, Mgr. Martin Švejnoha (ředitel školy) 

Omluveni: Mgr. Jan Bartoš (místopředseda), Jakub Rychlý 

Program: 

1. Schůzi zahájil předseda rady v 17:00 v knihovně školy. 

- Kontrola účasti členů. 

- Seznámení s programem schůze. 

 

Informace ředitele školy (body 2 - 10): 

2. Rozpočet a financování školy  

  - Finanční vypořádání za rok 2024 uzavřeno. 

- ŘŠ školy představil rozpočet školy na rok 2025 a přednesl závěr z dohodovacího řízení I. se 
zřizovatelem školy. Problémem je stále nestanovená výše rozpočtu v oblasti financování 
nepedagogických pracovníků v období září až prosinec 2025.  

3. Únikové cesty 

 - Došlo k rekonstrukci únikových cest za 402 tis. Kč (na základě účelové dotace zřizovatele). 

4. Topná soustava 

 - Náklady na vytápění během zimy 2024/25 analogické jako v loňské topné sezóně. 

 - Došlo k opravě výměníkové stanice za 232 tis. Kč (na základě účelové dotace zřizovatele). 

 - V kuchyni uniká voda z topné soustavy – přes velké prázdniny je plánována oprava (zřizovatel 
bude požádán o přiznání účelové dotace). 

- Výhledově bude dotaz na finanční možnosti opravy celkové topné soustavy (realizace 
ideálně za 2 roky). 

5. Chemická laboratoř 

 - Je plánována rekonstrukce přípravny chemické laboratoře a dvou kmenových učeben (čeká 
se na vyjádření zřizovatele o přiznání účelové dotace). 

6. Aula  

- Projekt auly a dvou nových učeben hotov, čeká se na vyjádření Stavebního úřadu pro Prahu 
4. Připravuje se ještě úprava vchodu do auly a předprostoru školy, ke které se Stavební úřad 
pro Prahu 4 bude také vyjadřovat.  

7. Šablony II  

 - OP JAK Šablony II pro GEKOM zajištěny do 31. 12. 2027 (přiznaná dotace z evropských 
fondů a zřizovatele školy).  



8. Konec systému MS Windows 10 

- Windows 10 přestanou být aktualizovány, což přináší mj. bezpečnostní rizika. Přechod na 
verzi 11 vyžaduje investici do nákupu techniky splňující hardwarové požadavky dosahující cca 
1,5 mil. Kč.  Je snaha získat finance od zřizovatele. 

9. Personální změny 

 - Nástup nových kolegů – Ve školním roce 2025/26 přibydou 3 noví učitelé.  

10. Aktualizace vnitřních předpisů 

- ŘŠ předběžně představil návrhy na změny v klasifikačním řádu a ve školním řádu. Finální 
návrhy budou předloženy radě postupně v průběhu roku.  

 

11. Jednací řád ŠR 

 - Rada diskutovala připravované změny jednacího řádu. Předseda rady předloží celkový návrh 
nového znění řádu v průběhu roku.   

- Rada schválila (hlasováním 4/0/0) okamžitou změnu Jednacího řádu Školské rady 
rozšířením Článku 6 o následující: 

Předseda může navrhnout projednání a schválení věci mimo zasedání (per rollam). Případnou 
žádost o hlasování zašle předseda všem členům rady s jasným vymezením: návrhu usnesení, 
lhůty pro vyjádření (nejméně 5 pracovních dnů), způsobu hlasování. Člen rady, který se 
nevyjádří ve stanovené lhůtě, se pro účel hlasování “většinou přítomných členů” považuje za 
nepřítomného. Člen rady může požádat o prezenční projednání dané věci na zasedání; v 
případě věci schvalované “nadpoloviční většinou všech členů” se žádosti vždy vyhoví.  

 

 

Zapsala: J. Tláskalová  

 


